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A GHK részéről Fülöp Gergely helyett ismét Farkas Szidónia a delegált. Mivel mindkettejüknek órájuk 

volt az ülés időpontjában, így nem tudtak részt venni. 

Időtartam: 1:13 

Érintett témák: 
1. ZH bonyolítása? 

2. Illegális szoftverhasználat kérdése 

3. Fizetős szoftverek és licenceik listája 

Témák 
1. Teljesítményértékelések kapcsán a jelenlegi tájékoztatás a BME honlapjáról1: “Az oktatás 

minden képzési szinten és formában jelenléti formában történik, ugyanakkor egyes 

tanulmányi cselekmények (különösen a teljesítményértékelések, konzultációk) esetében 

ajánlott azokat elektronikus úton (Moodle, Teams vagy más képzésmenedzsment rendszer 

alkalmazásával) lebonyolítani.” 

 

 Ez alatt mit értünk pontosan? Otthonról is részt lehet venni teljesítményértékelésen? 

Határozhat úgy egy oktató, hogy pl. Az Aud Max-ban írat jelenléti ZH-t? Nincs elég 

konnektor, de vélhetően a K épület elektromos hálózata sincs erre felkészítve. 

 Amennyiben a hallgató nem rendelkezik eszközzel (laptop, telefon), akkor mi az 

eljárás? Elvileg csak órarend szerinti időben lehet számonkéréseket bonyolítani, mint 

a pandémia előtt. Persze, külön engedéllyel ettől el lehet térni, de valószínű, hogy a 

TTT kitöltése során ennyire előre kevesen gondolkodtak. Továbbá mi a teendő, ha a 

számonkérés számítógépről teljesítendő, de a hallgatónak nincs laptopja, viszont a 

számonkérés két jelenléti (pl. laboros) foglalkozás közé van ütemezve és a hazautazás 

nem opció (=nem kollégista az illető)? 

 Mi a helyzet, amikor több tanulmányi cselekménye zajlik egyszerre a hallgatónak (pl. 

áthúzódik a kidolgozási papírok feltöltése a labor kezdésére)? 

2. Mi a teendő, ha vendéget fogadunk, aki szeretne hozzáférni az internethez, azonban nincs 

pl. Eduroam hozzáférése, vagy a hálózat nem fedi le az irodáját? Egyáltalán van protokoll, 

                                                           
1 http://www.bme.hu/hirek/20200903/Tajekoztato_a_koronavirus_helyzetrol 

http://www.bme.hu/hirek/20200903/Tajekoztato_a_koronavirus_helyzetrol


nyilatkozat, amit a vendégnek el kell fogadnia, amikor az egyetem területére belép? 

Léteznek oktatói és hallgatói szabályzatok? 

3. Alulról jövő kezdeményezés: készítsünk egy kari szintű szoftverlistát. A legtriviálisabb ok: 

CAD szoftverre igény az oktatók részéről is van, továbbá ipari megbízásos feladatokhoz is 

sokszor szükséges. A témában a legjobb megoldást még nem találtuk meg, a következő 

ülésen is tárgyalni fogjuk. A cél, hogy az év végére álljon rendelkezésre az adatbázis. 

Feladatok: 

 Hol célszerű ezt megosztani? Javaslatok: KIB csoport (Teams): csak a tagok férnek 

hozzá, valamint a GHK képviselői. Új csoport Teams-en: kinek adjuk ki a kódot? 

Moodle wiki-szerű megoldás: kevésbé dinamikus, de a hozzáférés jobban kézben 

tartható. Egyelőre mindenki saját dokumentumot készít a tanszékén ismerten 

elérhető szoftverekről. 

 Legyen két külön oldal az oktatási/kutatási és az ipari licenceknek? Az ipari licencek 

esetén osszunk meg egymás közt árakat (pl. szoftverkövetés esetén a hozzájárulás)? 

Itt figyelni kell a jogcímre, hiszen minden esetben a BME a végfelhasználó, tehát 

tovább nem értékesíthetünk semmilyen szoftverlicencet. 

 Szoftverigények begyűjtése (jövőre). Megjegyzés: az utóbbi időben jelentősen 

centralizálódtak a szoftverhasználati szokásaink az egyetemi lehetőségek köré. 


